
 
 

Tychy, 27.11.2017 r. 

 
PROTOKÓŁ   NR 12/RN/2017 

z posiedzenia Rady Nadzorczej PSM „ Stella” w Tychach 
z dnia 27.11.2017 r. 

 
▪ Aniela Cieślińska  - Przewodnicząca RN 
▪ Wiesław Radoński  - Zastępca Przewodniczącego RN 
▪ Andrzej Maszerowski - Przew. Komisji Rewizyjnej RN 
▪ Roman Serafin  - Sekretarz RN 
▪ Wiesław Bonarski  - Członek RN 
▪ Jarosław Gałenzyka  - Członek RN 
▪ Maria Kalbrun  - Członek RN 
▪ Janusz Kopera  - Członek RN 
▪ Włodzimierz Pazio  - Członek RN 
▪ Czesław Polok  - Członek RN 
 

Zaproszeni goście : 
▪ Tomasz Sowiński   - Prezes Zarządu PSM „Stella” 
▪ Beata Szumska   - Wiceprezes Zarządu PSM „Stella” 
▪ Jadwiga Niespodziańska  - Główna Księgowa, Członek Zarządu PSM „Stella” 
 
 
Ad.1. Przewodnicząca Rady Nadzorczej Pani Aniela Cieślińska przywitała przybyłych i na 

podstawie listy obecności ( Załącznik nr 1) stwierdziła prawidłowość zwołania posiedzenia  
i zdolność do podejmowania uchwał przez Radę Nadzorczą. 
Następnie przedstawiła porządek obrad posiedzenia Rady Nadzorczej, który został 
przesłany wszystkim członkom RN przy zaproszeniach. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało  10 osób /jednogłośnie/. 
 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Omówienie  protokołu  Nr 11/RN/2017r.  z dnia 23.10.2017 r. 

3. Analiza pism Zarządu: 

a/ Informacja Zarządu dotycząca podjętej decyzji w sprawie skierowania na drogę 
sądową zaległości czynszowych lokatorów - pięć wniosków – L.dz. 1337/2017. 

b/ Informacja Zarządu o szkoleniu finansowanym ze środków Spółdzielni – 
L.dz.1338/2017. 

c/ Informacja Zarządu o stanie przekształceń własnościowych na dzień 31.10.2017 - 
L.dz.1336 /2017. 

d/ Zawiadomienie o powołaniu Komisji Przetargowej - L.dz.1330 /2017. 

4. Omówienie Protokołu z pełnionego dyżuru 08.11.2017 r. i ustalenie  członków RN do 

pełnienia dyżuru w dniu 03.01.2018 r. 

5. Propozycja odpowiedzi Rady Nadzorczej na pismo Lokatorów z ul. Rolnej 33-35. 

6. Omówienie „Regulaminu użytkowania ogródków przydomowych”. 

7. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 

8. Zakończenie posiedzenia i ustalenie terminów następnych posiedzeń: 

  Prezydium RN -   11.12.2017 r. 

  Rada Nadzorcza -   18.12.2017 r. 
 

 



 

Ad.2.  Omówienie i przyjęcie protokołu Nr 11/RN/2017 . 

 Protokół został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 

Ad.3.  Pisma Zarządu: 

a/ Informacja Zarządu dotycząca podjętej decyzji w sprawie skierowania na drogę sądową 
zaległości czynszowych lokatorów - pięć wniosków – L.dz. 1337/2017. 
Rada Nadzorcza zapoznała się z informacją Zarządu. 

Z uwagi na brak wyjaśnień ze strony  lokatorów, Rada Nadzorcza podtrzymuje podjętą 

decyzję Zarządu o skierowaniu na drogę sądową  

W głosowaniu brało udział 10 członków RN; za głosowało 10 osób, przeciw 0. 

b/ Informacja Zarządu o szkoleniu finansowanym ze środków Spółdzielni – L.dz.1338/2017. 
Rada Nadzorcza przyjęła do wiadomości informację Zarządu. 

c/ Informacja Zarządu o stanie przekształceń własnościowych na dzień 31.10.2017 - 
L.dz.1336 /2017. 
Rada Nadzorcza zapoznała się z informacją Zarządu. Temat przekształceń w I półroczu 

2017 r. był badany przez Komisję Rewizyjną RN – protokół zostanie przedstawiony na 

następnym posiedzeniu RN. 

d/ Zawiadomienie o powołaniu Komisji Przetargowej - L.dz.1330 /2017. 
Rada Nadzorcza skierowała do pracy w Komisji jako obserwatora Pana Jarosława 

Gałenzykę, a w zastępstwie Pana Wiesława Radońskiego. 

Ad.4.  Omówienie Protokołu z pełnionego dyżuru 08.11.2017 r. i ustalenie  członków RN do 

pełnienia dyżuru w dniu 03.01.2018 r. 

 Na dyżur przybyła 1 osoba Pan (…) 

 Złożył na piśmie pytania, które zostały przekazane do Zarządu celem udzielenia 

odpowiedzi. 

 Na dyżur w dniu 03.01.2018 r. zgłosili się: Jarosław Gałenzyka i Andrzej Maszerowski. 

Ad.5.  Propozycja odpowiedzi Rady Nadzorczej na pismo Lokatorów z ul. Rolnej 33-35. 

Omówiono i zaakceptowano propozycję pisemnej odpowiedzi dla P. (…) i pozostałych 

lokatorów podpisanych na piśmie. 

Ad.6.  Omówienie „Regulaminu użytkowania ogródków przydomowych”. 

 Prezes Zarządu przedstawił uwagi i propozycje do projektu opracowanego przez  

Komisję RN. Materiały zostały przekazane do omówienia i opracowania przez Komisję. 

Ad.7.  Wolne wnioski i sprawy wniesione: 

- Pani Maria Kalbrun zgłosiła wniosek o zakup ze środków społeczno-wychowawczych 
oświetlenia na choinkę przed blokiem ul. Konfederatów Barskich 1-3 w wysokości  
do 300,0 zł. Rada Nadzorcza zaakceptowała wniosek. 

  W głosowaniu brało udział 10 członków RN; za głosowało 8 osób, przeciw 0, wstrzymało 
się 2. 

Ad.8.  Na tym posiedzenie RN zakończono. Terminy następnych posiedzeń ustalono na: 

Prezydium RN -   11.12.2017 r. 

  Rada Nadzorcza -   18.12.2017 r. 
 
 
 
 
………………………………………………………                                                ……………. …………………………………………………. 

               Sekretarz   RN                                                                      Przewodnicząca RN 


